

Title (en)

Refrigerated cabinet provided with a mobile closing and shielding device.

Title (de)

Mit einer bewegbaren Verschluss- und Schutzvorrichtung versehenes Kühlmöbel.

Title (fr)

Meuble frigorifique muni d'un dispositif mobile de fermeture et d'écran.

Publication

**EP 0284452 A1 19880928 (FR)**

Application

**EP 88400355 A 19880217**

Priority

FR 8702209 A 19870220

Abstract (en)

Refrigerated cabinet equipped with a mobile closing and shielding device, in which the mobile closing and shielding device (5) comprises a reflector (12) consisting of a piece made from a reflective material having the shape of a trough whose cross-section has a curve formed from an arc (DC) of a circle (O) of radius (R) which is determined as a function of the width (AB) of the foodstuff-exposure surface and of the height (BC) of the edge of this reflector (12) opposite this exposure surface. <IMAGE>

Abstract (fr)

Meuble frigorifique muni d'un dispositif mobile de fermeture et d'écran, caractérisé en ce que le dispositif mobile de fermeture et d'écran (5) comprend un réflecteur (12) constitué par une pièce en un matériau réfléchissant ayant la forme d'une gouttière dont la section transversale présente une couverture formée d'un arc (DC) d'un cercle (O) de rayon (R) qui est déterminé en fonction de la largeur (AB) de la surface d'exposition de denrées et de la hauteur (BC) du bord de ce réflecteur (12) vis-à-vis de cette surface d'exposition.

IPC 1-7

**A47F 3/04**

IPC 8 full level

**A47F 3/04** (2006.01); **F25D 23/02** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A47F 3/0469** (2013.01); **F25D 23/026** (2013.01); **F25D 2500/02** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] EP 0114017 A1 19840725 - BONNET ETS [FR]
- [A] FR 2335808 A1 19770715 - NEUHAUS BONNET [FR]
- [A] FR 2193317 A5 19740215 - CREMIER NANTAIS SOC [FR]
- [A] FR 1350021 A 19640124
- [A] US 1955186 A 19340417 - HILL JOHN W
- [A] GB 2162417 A 19860205 - SHAW JOHN

Cited by

EP0527339A1

Designated contracting state (EPC)

BE DE ES FR GB IT LU NL

DOCDB simple family (publication)

**FR 2611126 A1 19880826; FR 2611126 B1 19890526**; DE 3882760 D1 19930909; DE 3882760 T2 19940331; EP 0284452 A1 19880928; EP 0284452 B1 19930804; ES 2042780 T3 19931216

DOCDB simple family (application)

**FR 8702209 A 19870220**; DE 3882760 T 19880217; EP 88400355 A 19880217; ES 88400355 T 19880217